

行程特色/特点:-

- 体验 **高铁(单程)之旅** 减少舟车劳累,使行程更加显得轻松顺畅。
- **鹿回头山顶公园** 山上雕有一座高 12 米 X9 米 X4.9 米的雕像, 述说一段动人的爱情故事, 居高临下, 三亚市及港湾景色尽收眼底, 此处气候凉快, 也是婚照外景拍摄的好地方!
- 南山海上观音 (含电瓶车), 108 米高观音菩萨圣像, 一体化三尊, 脚踏 108 瓣莲花宝座。佛法弘扬全世界, 此处成为了海南岛必游之地, 您还可以登上莲花宝座, 抱抱佛脚, 祈求安康!
- **冯小刚电影公社** 以《1942》,《唐山大地震》,《非诚勿 扰》等电影场景为建筑规划,打造了一个综合娱乐商业,电影城等 主题的旅游景点。
- **舌尖上的美食&海鲜与道地风味** 海南四大名菜. 龙虾鲍鱼海鲜餐. 南山素斋. 海南风味





































第一天 吉隆坡 ~ 海口 / 冯小刚电影公社 / 兴隆 (或陵水)

(机上用餐/午/晚餐)

从吉隆坡机场雪邦国际机场出发. 乘搭客机飞往中国最南端的城市 - **海口市**, 又称"椰城", 中国最大经济特区海南省的省会, 全省政治. 经济. 文化. 商贸和交诵中心。

中导游迎接,驱车前往参观【海南博物馆】让您在离开前对海南岛有所了解。博物馆共10大展厅,分"南溟歹舸""方外封疆""仙凡之间"三大丰颢,展出文物1000多件,让您仿佛穿越时空隧道,领略海南岛的历史奇观,古代文明及海南岛人的精神。接着游览。【馮小剛電影公社】以馮小剛《一九四二》、《唐山大地震》、《非誠勿擾》等馮氏經典電影場署為建築規劃元素,打造綜合娛樂商業術區、呈現20世紀整整百年間的中國城市街區同情,完整展現20世紀中國城市建築的演變中,取材於馮小剛電影《溫故1942》中的街道建築原型,這條同情街共有96棟民國建築,還原了20世紀40年代重慶的建築周紀,萬州鐘樓、蔣家公館、新華日報社、榮光電影院。南洋兄弟煙草公司等代表性建築中西融合,民居的造舊手法也十分逼真,具有濃厚的年代感。续程兴隆(或陵水),晚餐后下榻酒店。

第二天 兴隆(或陵水) / 南山文化苑 / 鹿回头山顶公园 / 三亚

(旦/午/晚餐)

田讨旦餐后,驱车前往游览【**卤山文化旅游区(含电瓶车)**】是一座展示中国佛教传统文化的大型园区,其主要暑点有卤山寺。卤海观音佛像。不二法门、观音文化苑。天竺圣迹。佛名胜暑观苑。十方塔林与归根园。佛教文化交流中心。素斋购物一条街等。尽管卤山文化旅游区暑点繁多。但壮观的 108 米海上观音是当之无愧的高点之一。此外,目前世界上最大的一尊金玉佛像——金玉观音也坐落在南山寺内,造价 1.9 亿人民币,是闻名全海南的"镇岛之宝"。

【**康回头山顶公园(含景区电瓶车)**】因一个美丽动人的传说而得名。山上雕塑了一座高 12 米、长 9 米,宽 4.9 米的巨石雕像。站在山上可俯瞰浩翰的大海,远眺起伏的山峦,三亚市全景尽收眼底,景色极为壮观。

第三天 三亚/椰田古塞/兴隆+++高速动车(二等座)+++海口

(早/午/晚餐自理)

【**椰田古寨**】保存着黎族先民瓢洋海的历史印迹和文化记忆,既有大自然鬼斧神工的自然奇迹,又有厚重沉淀的具有上古遗风的钻木取火,黎族织锦等多项国家非物质文化遗产,更有刻于血肉之躯的古老文化遗存——黎族最后一代的纹脸纹身阿婆。在独特的金字屋、船形屋和客房中能看到更多勤劳鱼散, 這朴善良黎族人民亲手制作的手工艺品.

绿程前往**海南华侨城 - 兴隆** 车览华侨城市貌及享用午餐。

搭乘【和谐号高速动车(二等票)】体验高速度列车返回海口。(备注:春运期间 1 JAN - 01 MAR 2020 的行程不坐高铁 . 改为游览车)接着安排到著名的海口历中文化街【海口骑楼老街】最具特色的街道景观,老街荟萃了海南的各种特色美食(晚餐自理),让您在小吃街中自由品尝琳琅满目的海南美食.

第四天 海口 ~ 吉隆坡

(早/机上用餐)

早餐后,送往**海口美兰国际机场**,乘搭客机飞返吉隆坡, 祝君旅途愉快 !

必须配合项目(+RM200):南山三面观音+电瓶车

购物站: 竹炭(或乳胶), 茶叶(或海味), 养生堂(或九瑾艺术馆)

推荐自愿自费 : 1. 三亚宋城千古请 (RMB320)或 拉斯维加斯大型表演 (RMB280)

2. 豪华船游三亚湾+啤酒/饮料任饮(RMB250)

美食品鉴 : 海南四大名菜+海南鸡饭, 龙虾鲍鱼海鲜餐, 南山素斋, 海南风味.

赠送 :矿泉水 1 瓶/人/ラ

KUL/HAK OD614 0820/1155 (D3) HAK/KUL OD615 1305/1640 (D6)

包含:全程机场税,机上用餐,20KG 行李津贴,司机导游小费,团体签证(5人或以上)

不含:1晚餐,旅游保险,单房差,旅行袋,一切个人消费等。

***行程、景点游览顺序、游览时间仅提供参考标准,具体视天气及游客实际游览情况而定。地接社保留更改之权利。

** 10 人成团, 16 人以上派遣领队(由包机公司安排),21 人以上可独立成团。

- 最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為准,在不可預知的情況之下,敝社保留刪改行程内容的權力,恕不預先通知。



JOYOUS HAINAN LINGSHULSANYA.HAIKOU





- Experience High Speed Rail (one way), reduce the timing/tiring on the road.
- <u>Luhuitou Peak Park</u>, telling a touching love story, condescending, Sanya city and harbor scenery.
- 108m Nanshan Three Faced Guanyin Statue, a peaceful place for visitors to pray and worship for health & prosperity!
- FengXiaoGang Movietown, Avenue of Stars, Movie Studios, Film shooting place, 1942 Buildings, Nanyang Street & so on, make visitors immersed in the atmosphere of China in the old republican time.
- Delicacy cuisines & Seafood gourmet
 Hainan Four Dishes, Lobster & Abalone seafood,
 Nanshan Vegetarian...

























DAY 01 KUALA LUMPUR – HAIKOU / FENG XIAO GANG MOVIETOWN / LINGSHUI (MOB/L/D

Assemble at KLIA, depart for your pleasant flight to **Haikou**, the capital of Hainan Province. Meet and greet on arrival, coach transfer to visit:-

Hainan Museum, is a comprehensive modern museum, which has three treasures of the town, belonging to the state-level precious cultural relics. Museum of a total of 10 large exhibition hall, sub-"Nan Ming lack Ge", "Outside the fiefs", "between the immortal" three themes, more than 1,000 pieces of cultural relics.

Feng Xiao Gang Movie Town is 1,400 acres of movie magic that include a variety of picturesque streets: 1942 street, built to resemble scenes from the Republican Era in Chongqing, with 91 buildings. There's Nanyang Street, with 70 buildings, Traditional Beijing Street that replicates the 50s to 60s, and Church and Square, which resembles European cities. Proceed to **Xinglong (or Lingshui)** for overnight.

DAY 02 XINGLONG (OR LINGSHUI)/ NANSHAN CULTURAL TOURISM ZONE / SANYA (I

Nanshan Cultural Tourism Zone (Include Buggy), a demonstration site of the National Civilization Scenic Spot. The key feature of the zone is the three sided statue of Guan Yin Buddha. The bronze statue of Guan Yin Buddha stands 108 meters tall on a man-made island in the sea just off Nanshan. The main attractions include Nanshan Temple, Nanhai Guanyin Buddha Statue, Fuji Garden, Ten Party Tallinn and Guigyin Garden, Buddhist Cultural Exchange Center, and a vegetarian shopping street.

Luhuitou Mountain Park (Include Buggy) is named after a beautiful and moving legend. A megalithic statue with a height of 12 meters, a length of 9 meters and a width of 4.9 meters was sculptured on the mountain. Standing on the hill overlooking the vast sea, overlooking the rolling hills, Sanya has a panoramic view and spectacular scenery.

DAY 03 SANYA / LI & MIAO VILLAGE / XINGLONG ++ SPEED TRAIN ++ HAIKOU

(B/L/--) n. A guided tour

Li and Miao Ethnic Villages is a fun and interactive way to get a real taste of the native cultures of Hainan. A guided tour and experience the local culture for a glimpse into the Miao heritage. Tattooed natives dressed in vibrant traditional attire greet you with a warm hospitality. Watch a live folk performance on bamboo sticks and witness a make-believe wedding ceremony while savoring tea and delicious specialties.

Thereafter, coach transfer to **Overseas Chinese Township – Xinglong**, coach tour of city orientation and lunch.

After lunch, board on the **High Speed Rail (2nd class)**, experience the world's fastest ride back to **Haikou**.

At **Haikou**, we will bring you to the typical **Qilou food street**. It is an old town of Haikou, which retains the architectural style of the arcade, where you can enjoy the variety of Hainan snacks, seafood, Hainan meehoon, wenchang meehoon and all kinds of snacks (Dinner Exclude).

(Important Note: High Speed Train ride itinerary is not applicable during 01 JAN - 01 MAR 2020, will replaced by coach)

DAY 04 HAIKOU – KUALA LUMPUR

(B/MOB)

After breakfast, transfer to Haikou Meilan Int'l Airport, bid farewell with Hainan Island.

COMPULSORY ITEM (+RM200): Nanshan Three Faced Goddness of Mercy Buddha + Buggy Ride.

Suggest Optional Tour: 1. Sanya Bay Cruise Tour at night + free flow Beverages (RMB250/pax)

2. Sanya Songcheng Eternal Love Show (RMB320/pax) or Las Vegas Show (RMB280/pax)

3 Shopping Stop: Charcoal(or Latex Product), Fish Oil Center (or Tea), Health & Wellness Center (or Jiuyi Art Museum)

Local Gourmet : Hainan 4 dishes, Lobster & Abalone Seafood, Nanshan Vegetarian, Hainan Flavor. Complimentary : Daily 01 bottle of Mineral Water.

KUL/HAK OD614 0820/1155 (D3) HAK/KUL OD615 1305/1640 (D6) Group depart based on Min.10 adults, Tour Leader will be assigned for group 16 adults and above. Meal Budget: RMB40/pax (based on round table of 10 persons) Group visa entitlement: (minimum 5 persons & above with tour arrangement)

Include: Airport Taxes, MOB, 20KG luggage allowance, Tipping for Local Guide & Driver, Group Visa Exclude: 01 Dinner, Travel Insurance, Single room suppliment, Travel Bag, other personal expenses.

⁻ The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice